
 
   Voltížna komisia Slovenskej jazdeckej federácie 
   
 

Zápisnica 
                             

z online  zasadnutia Voltížnej komisie  SJF 
 

8 / 2025  konané 19.6.2025 / 
 
VK SJF – Voltížna komisia Slovenskej jazdeckej federácie 
 
Prítomní: 
Mária Fogašová – predseda VK SJF 
Boris Kodak  - člen VK SJF 
Ing. Katarína Kubišová – člen VK SJF 
Martin Vaváček – člen VK SJF - ospravedlnený 
Vladimíra Lenčešová – člen VK SJF - ospravedlnená 
 
 
1. Zasadnutie otvorila Mária Fogašová , ktorá zároveň privítala prítomných a konštatovala, že 
zasadnutie je uznášaniaschopné. 
 
2. VK SJF schválila nasledovný program zasadnutia: 
 
- Otvorenie 
- Schválenie programu 
- Voľba zapisovateľa a overovateľov 
- Reprezentačná výprava  MS / ME vo voltíži Stadl Paura - doplnenie 
- Záver 
 
Hlasovanie: 
ZA -  3 – , Fogašová , Kubišová, Kodak, 
PROTI:  0 
ZDRŽAL SA : 0 
 
3. VK SJF schválila zapisovateľa VK SJF Máriu Fogašovú a za overovateľov Katarínu Kubišovú a  
Borisa Kodaka 
 
Hlasovanie : 
ZA – 3 – , Fogašová, Kubišová, Kodak, 
PROTI:  0 
ZDRŽAL SA :  0 
 
 
4.   MS / ME  Stadl Paura  30.7.- 3.8.2025 
 
Na podnet generálnej sekretárky, komisia na tomto zasadnutí doriešuje  : 



 
 
1. Účasť pána Šrubařa , navrhnutého ako grooma za JK Rusty, nebol registrovaný v českej ani 
slovenskej jazdeckej federácií, po telefonickom rozhovore s pani Barci , k dnešnému dňu by mala 
prebehnúť registrácia na SJF spojená s úhradami poplatkov. 
 
2. Voltížna komisia súhlasí s účasťou maloletých Agáta Necelová a Zara Cvetkovič, ako rodinného 
príslušníka a maloletej, bez zaťaženia rozpočtu balíka  určeného pre výpravu na MS / ME Stadl 
Paura. Po mailovej komunikácií s organizátorom šampionátu je to stále v štádiu riešenia. 
 
3.  Kone – refundácia  , účastníci šampionátu si môžu požiadať o refundáciu nákladov za kone na 
šampionáte v zmysle smernice Kódex reprezentanta, v prípade ak budú voľné peniaze, to 
znamená, že na slovenskom koni nebude môcť štartovať iný pretekár ako slovenský,iný pretekár 
nemôže  „poberať výhody“ ako osoby reprezentujúce SJF a SR, keďže štátne peniaze sú určené 
na konkrétny účel. 
 
4. Náhradník  Veronika Pavľaková , lonžér Eva Pavľaková , groom Marián Pavľak , kôň Crystall 
budú uvedení len v nominačnej prihláške. 
 
 Hlasovanie: 
ZA – Fogašová, Kodak, Kubišová 
PROTI : 0 
ZDRŽAL SA : 0 
 
Zasadnutie VK SJF bolo po prerokovaní bodu programu Máriou Fogašovou ukončené. 
 
Online, dňa : 19. 06.2025 
Zapísala :  Fogašová Mária 
Overili :  Katarína  Kubišová,  Boris Kodak 
 
 
 
 
 
 
 
 


